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Protokół Nr LIII/2023 

LIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 20 kwietnia 2023 r. 

BR.0002.5.2023 

LIII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 

Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. Powitała radnych oraz gości.    
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Klauzula informacyjna: obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu 

danych osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji porządku obrad. Poinformowała, 
że w przewidzianym statutowo terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu LII sesji Rady 
Powiatu w Giżycku z dnia 30 marca 2023 r. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LII/2023. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.   

Protokół LII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 30 marca 2023 r. został przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do porządku obrad miały być wprowadzone dwa 
projekty uchwał dotyczące rozpatrzenia petycji. Jednak zgodnie ze stanowiskiem kancelarii 
prawnej, ale również Starosty, uznali, zgodnie też z treścią wnioskodawców, że są to wnioski 
do Zarządu Powiatu, do organu wykonawczego, co będzie szybciej załatwione niż jako 
petycje. Tym samym to Zarząd, jako właściwy organ do rozpatrzenia  wniosków, przygotuje 
odpowiedzi, które Rada otrzyma do wiadomości.  
 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad LIII sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu LII sesji z dnia 30 marca 2023 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
7. Sprawozdanie Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2022. 
8. Ocena realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony 

Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2021-2023” w roku 2022. 
9. Informacja o działalności Powiatu Giżyckiego w zakresie pozyskiwania środków 

zewnętrznych za rok 2022.  
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia zadania z zakresu 

administracji rządowej. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu na rok 2023. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023.  
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji.   
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Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu: 

1. Rozpoczęła się modernizacja infrastruktury edukacyjnej placówek oświatowych 
powiatu giżyckiego. W ramach tego zadania mają być wykonane podjazdy przy 
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej dla osób poruszających się na wózkach; 
zmodernizowana zostanie nawierzchnia placu przy Młodzieżowym Ośrodku 
Socjoterapii, Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego; będzie wykonane 
miejsce przebywania uczniów przy Zespole Szkół Zawodowych oraz remont  dachów 
na trzech szkołach: sala gimnastyczna i internat Zespołu Szkół Kształtowania 
Środowiska i Agrobiznesu, I i II Liceum Ogólnokształcącego. Wartość projektu 
4.275.000 zł.  

2. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych podpisał umowy na kolejne przedsięwzięcia 
drogowe:  
1) przebudowa drogi powiatowej w Kruklinie etap II. Wartość przedsięwzięcia ponad 
1.893.000 zł. Dofinansowanie zewnętrzne 1.136.000 zł z Funduszu Rozwoju Dróg. 
Część własną pokrywa Gmina Giżycko; 
2) przebudowa odcinka drogi w miejscowości Kruklanki etap I. Wartość 
przedsięwzięcia ponad 2.500.000 zł. Wysokość dofinansowania ponad 1.500.000 zł.  
Również Gmina Kruklanki udziela pomocy finansowej przy realizacji tego zadania.  

3. 6 kwietnia odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, na którym 
zostało omówione przygotowanie poszczególnych służb do sezonu letniego. Według 
sprawozdań i relacji poszczególnych służb wynika, że przygotowanie jest na poziomie 
wystarczającym. Cały czas jeszcze nie wiadomo, czy wniosek o dodatkowe siły 
policyjne w sezonie letnim będzie uwzględniony. Na Komisji również omówili 
Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 
Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2021-2023, 
co jest przedmiotem dzisiejszych obrad.  

4. Gościli Vytautasa Zubrasa, Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego w Alytusie. 
Jest to instytucja rządowa, z którą bardzo długo współpracujemy i wiele projektów 
przeprowadziliśmy. Wizyta dotyczyła dalszej współpracy w ramach programu Litwa 
Polska, ale też innych programów, przedsięwzięć, które nie są już finansowane 
z żadnych funduszy. Cały czas będą plany współpracy z Powiatowym Zespołem 
Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych, jak również z Zespołem Szkół Kształtowania 
Środowiska i Agrobiznesu i Zespołem Szkół Zawodowych. To są dwie szkoły, które 
w sposób szczególny współpracują z tym Centrum.  

5. Uczennica I Liceum Ogólnokształcącego Julia Krużyńska, przygotowywana przez 
panią Jolantę Cieślewicz, została finalistką XXII Konkursu Historycznego „Polska 
Piastowska”. Konkurs organizowany jest przez VIII Liceum Ogólnokształcące 
w Białymstoku. Patronat honorowy nad konkursem sprawuje Instytut Historii i Nauk 
Politycznych Uniwersytetu w Białymstoku oraz Muzeum Wojska w Białymstoku. 

6. Uczennica klasy I II Liceum Ogólnokształcącego Amelia Kurzyna wzięła udział 
w Ogólnopolskim Festiwalu Twórczości Jacka Kaczmarskiego. Był to konkurs 
plastyczny.  W grupie wyróżnionych również znalazły się Lidia Ciołek, Karolina 
Ługiewicz, Maria Fejfer, Alicja Hałenda. Opiekunem grupy konkursowej była pani 
Mariola Chełkowska.  

7. Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Giżycku gościł 2 Sędziów Sądu Najwyższego, 
którzy opowiedzieli wychowankom MOS o ważnych sprawach dotyczących procesu 
sądowego i odpowiedzialności karnej.  

8. Kwiecień tradycyjnie stał się już miesiącem pamięci o zbrodni katyńskiej, ale też jest 
to kolejna rocznica katastrofy smoleńskiej. W obu tych uroczystościach brali udział 
zaznaczając pamięć o tych zdarzeniach. 
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9. Niejako też pamięci ofiar Katynia, a szczególnie generała brygady Szymona Kurza, 
była poświęcona uroczystość, która odbyła się na terenie Batalionu Lekkiej Piechoty 
w Giżycku, połączona z przekazaniem broni żołnierzom, którzy podjęli się służby 
w Wojskach Obrony Terytorialnej. 

10. Tradycyjnie w okolicach świąt uruchamiają się „Świąteczne Anioły”. Jest to akcja 
zapoczątkowana przez panią Katarzynę Niewiadomską, która jest wspierana przez 
panią Joannę Sudak i Justynę Kaniecką, polegająca na tym, że ludzie dobrej woli 
tworzą paczki dla naszych pensjonariuszy Domu Pomocy Społecznej. Była to kolejna 
radość stworzona dla mieszkańców naszego DPS, za co serdecznie dziękują.  

11. 1 kwietnia odbył się „VIII Marszobieg dla autyzmu”, współfinansowany przez Powiat 
Giżycki. Jest to akcja, która od lat zwraca uwagę na problem autyzmu. Jeszcze 10-15 
lat temu trudno było sobie wyobrazić ucznia z autyzmem w szkole. Dzisiaj te osoby 
funkcjonują zupełnie normalnie przy specjalnym trybie nauczania. 

12. 24 kwietnia w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku 
odbędą się Targi Pracy i Edukacji. Organizatorem jest Młodzieżowe Centrum Kariery 
Ochotniczych Hufców Pracy w Giżycku oraz Wydział Nauk Społecznych w Giżycku 
Wyższej Szkoły Bezpieczeństwa w Poznaniu, Zespół Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku oraz Powiatowy Urząd Pracy w Giżycku. W programie 
targów będą prezentacje lokalnych ofert pracy oraz ofert dydaktycznych szkół 
wyższych i policealnych, punkty konsultacyjne specjalistów rozwoju zawodowego 
oraz liczne stoiska służb mundurowych, instytucji rynku pracy i placówek 
wspierających osoby poszukujące pracy takie jak Państwowa Inspekcja Pracy, Zakład 
Ubezpieczeń Społecznych czy Główny Punkt Informacyjny Funduszy Europejskich. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
J. Karpiński zapytał, czy prace podjęte na drodze powiatowej Knis – granica powiatu 
to kosmetyka, czy to już właściwy remont. Zgłosił problem, który należy postawić Komisji 
Bezpieczeństwa dotyczący tabunów kładów. To, że jeżdżą po polach, nieużytkach i użytkach 
leśnych, to wszyscy wiemy, ale również jeżdżą po drogach, w tym powiatowych, szczególnie 
tych gruntowych. Raz, że niszczą je, ale też stwarzają realne niebezpieczeństwo, bo nie jeżdżą 
w pojedynkę, ale w dużych zespołach. 
W. Strażewicz zapytał jakie ulice w Kruklankach będą wykonywane w ramach umowy. 
Starosta odpowiedział, że odnośnie drogi Knis to nie jest kosmetyka, tylko remont. 
Natomiast w Kruklankach jest to wlot do Kruklanek od strony Spytkowa, taki odcinek od lasu 
do mniej więcej skrzyżowania z ulicą Dworcową. 
M. Nowakowski zapytał, czy prace związane z modernizacją infrastruktury oświatowej 
za ponad 4 mln zł, co firma z Kętrzyna wygrała, to będzie jednorazowa zapłata na koniec, 
czy częściowo w trakcie. To są pytania giżyckich przedsiębiorców, bo na wstępie była 
rozmowa, że zapłata będzie dopiero po zakończeniu. Zapytał, jak to wygląda fizycznie, czy 
w warunkach przetargu było, że płatność będzie częściowa czy nie. 
Starosta odpowiedział, że warunki określone przez sam program i fundusz były takie, 
że właściwie płatność była na koniec i przetargi wtedy nie wyszły, nikt się praktycznie nie 
zgłaszał. Później Rząd to zmienił i po tej zmianie ogłosili jeszcze raz przetarg, informując 
potencjalne przedsiębiorstwa giżyckie, bo byli przekonani, że się zgłoszą szczególnie te, które 
jednoczą kilka branż, ale nie zgłosiły się. Zgłosiły się inne. Zmiana spowodowała, 
że chętnych było więcej. Płatność będzie cząstkowa przed wykonaniem jeszcze.  
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji i zapytań nie było.   

 

Ad. 6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2022. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie było przedmiotem prac Komisji. 
Zapytała, czy radni mają jeszcze pytania do przedstawionego sprawozdania.    
M. Lemecha stwierdził, że odnosi wrażenie, że kompetencje stanowiska Rzecznika wobec 
tego, co dzieje się w Polsce są niewystarczające, ponieważ głównie zajmuje się doradztwem 
postępowania osób pokrzywdzonych. 
Powiatowy Rzecznik Konsumentów K. Tota-Leszczyńska powiedziała, że osoby 
pokrzywdzone to bardziej konsumenci, więc szeroką działką się nie zajmuje. Jest ona 
określona w ustawie o ochronie konkurencji i konsumentów.  
M. Lemecha powiedział, że widzi dwa obszary życia publicznego, które wymagają 
wspomagania. Po pierwsze poszukuje instytucji, która zgłosiłaby skargę na bezczynność 
urzędu – ZUS. Chodzi o to, że od czasu do czasu zmieniają się akty prawne regulujące zasady 
wymiaru emerytury, z korzyścią dla emerytów. Jednak, żeby skorzystać z tego, to każdy 
emeryt musi sam wystąpić z wnioskiem, żeby mu poprawiono emeryturę. Nigdzie tak 
na świecie się nie dzieje. Jeżeli są akty prawne obowiązujące rangi najwyższej, to z urzędu 
powinno nastąpić przeliczenie emerytury. Po drugie, nie ma w Polsce i na świecie takiej 
drugiej instytucji, aby decyzja ostateczna, która nabrała mocy mogła być zmieniona przez 
pracownika tej samej rangi. W polskim ZUS tak to się odbywa. Dany pracownik wyliczy 
komuś emeryturę, a drugi pracownik może tą emeryturę zmienić. Zgłaszał te problemy 
do Rzecznika Praw Obywatelskich, ale niestety odpowiedzi nie ma. Zwrócił się 
do Powiatowego Rzecznika Konsumentów, żeby w dyskusjach uczestnicząc w gremiach 
poruszyła te tematy. Drugi obszar, to w Polsce w chwili obecnej nie ma instytucji 
kontrolujących jakość towaru. Podał przykład sklepów spożywczych, gdzie za ladami 
zainstalowane są światła, które mówią, że wszystkie wędliny są bardzo świeże. Kupuje 
dwadzieścia, trzydzieści deko i problem sporu jest za tani, żeby iść z tym do Sądu. Po prostu 
widzi lukę na ten stan jakościowy rzeczy w naszym kraju.    
PRK stwierdziła, że kontrolą sprzedawanych towarów zajmuje się inspekcja handlowa, więc 
należy tam zgłaszać wnioski. Rzecznik niestety nie ma kompetencji do nadawania decyzji, 
czy też kontrolowania przedsiębiorców. 
M. Nowakowski powiedział, że jest akurat tą osobą kontrolowaną czasami przez nadzór 
budowlany, który przychodzi i sprawdza jakość towarów, które są w obrocie handlowym. 
Delikatnie rzecz ujmując inspektorzy są dosyć dociekliwi. Ta kontrola towarów jest. Tak 
samo to funkcjonuje w branży spożywczej, odzieżowej. Są ludzie, którzy mają hurtownie, 
sklepy i te inspekcje są wręcz czasami uciążliwe i nawet przeszkadzają w prowadzeniu 
działalności gospodarczej.  
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem 

nie wnosząc uwag.  
 
Ad. 8. Ocena realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2021-2023” w roku 

2022. 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że również ten materiał był przedmiotem prac 
Komisji. Zapytała, czy radni mają jeszcze uwagi, pytania, wnioski do przedstawionej oceny.    
Uwag, pytań i wniosków nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu przyjęła dokument bez uwag.  
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Ad. 9. Informacja o działalności Powiatu Giżyckiego w zakresie pozyskiwania środków 

zewnętrznych za rok 2022.  

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że materiał był przedmiotem prac Komisji. Zapytała, 
czy radni mają jeszcze uwagi, pytania, wnioski do przedstawionego materiału.    
Uwag, pytań i wniosków nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu przyjęła informację bez uwag.  
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia zadania z zakresu 

administracji rządowej. 

Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526) 
powiat może zawierać z organami administracji rządowej porozumienia w sprawie 
wykonywania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej. Na podstawie art. 12 
ust. 8a ww. ustawy doprecyzowano, że zadanie to należy do wyłącznej właściwości rady 
powiatu. Niniejsza zmiana uchwały dotyczy powierzenia przez Wojewodę powiatom nowego 
zadania w ramach realizacji zadań Powiatowej Komisji Lekarskiej, tj. pokrywania kosztów 
ponoszonych przez wójta (burmistrza) na wzywanie osób do stawienia się do kwalifikacji 
wojskowej, w celu zapewnienia planowego stawiennictwa oraz wypłatę świadczeń, o których 
mowa w art. 6 ust. 2 i 3 ustawy o obronie ojczyzny. Do tej pory rozliczenie tych kosztów było 
realizowane bezpośrednio przez gminy z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim. W tym roku 
zostało one dołączone powiatom już po przyjęciu lutowej uchwały Rady Powiatu w Giżycku. 
Stąd konieczność rozszerzenia zakresu zadań o zadanie wskazane wyżej. 
Na wyżej wymienione zadanie zostaną przekazane środki finansowe (dotacja) z budżetu 
Wojewody. Następnie w celu wykonania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej 
zawarte zostanie porozumienie w sprawie powierzenia powiatowi niektórych zadań z zakresu 
administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji  
Wobec powyższego uzasadnione jest podjęcie niniejszej uchwały. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji. 
Zapytała, czy są jeszcze pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie.  

Uchwała Nr LIII.316.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia zadania z zakresu 

administracji rządowej została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu na rok 2023. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

W Uchwale Nr LII.315.2023 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie 
dokonania zmian w budżecie Powiatu Giżyckiego na rok 2023, uchwalonym Uchwałą 
Nr XLVIII.300.2022 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 22 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 
Powiatu na rok 2023 omyłkowo wpisano błędne kwoty dla źródeł pokrycia deficytu oraz dla 
środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 Ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1634 z późn. zm.) i dotacji na realizację programu, 
projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków. 
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Zestawienie zmian przedstawia poniższa tabela: 
jednostka 
redakcyjna 

nazwa jest  
(w zł): 

winno być 
(w zł): 

różnica  
(w zł): 

§ 1, ust.2, pkt 3 
 
 
 
 

lit. a) 
lit. b) 

deficyt budżetu Powiatu 
w wysokości 12.299.679 zł, który 
zostanie pokryty przychodami 
z następujących źródeł: 
 

a) kredyty 
b) wolne środki 

 
 
 
 
 
7.433.641 
4.866.038 
 

 
 
 
 
 
6.367.159 
5.932.520 

 
 
 
 
 
 -1.066.482 
+1.066.482 

§ 1, ust.2, pkt 6 
 
 
 
 
 
 
 
 

lit. a) 
lit. b) 

 

środki określone w art. 5 ust. 1 pkt 
2 Ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 
o finansach publicznych 
(t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1634 
z późn. zm.) i dotacje na realizację 
programu, projektu lub zadania 
finansowanego z udziałem tych 
środków: 
 

a) dochody: 
b) wydatki: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

825.616 
1.687.904 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

965.821 
1.828.109 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

+140.205 
+140.205 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji. 
Zapytała, czy są jeszcze pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 0, „wstrzymujący się” – 5.  

Uchwała Nr LIII.317.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu na rok 2023 została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dochody i wydatki: 
Rozdz.85321 – dotyczy Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności: 
w 2023 r. Poczta Polska dokonała rozliczenia wpłat na poczet wysyłanych listów i zwróciła 
nadpłatę w kwocie 2.370,04 zł. Ponieważ funkcjonowanie Zespołu finansowane jest z dotacji 
celowej na zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej, kwota ta stanowi 
w konsekwencji niewykorzystaną dotację i podlega zwrotowi do Urzędu Wojewódzkiego.   
Rozdz.85510 – dotyczy planu dotacji celowych otrzymywanych z - i przekazywanych 
do innych jednostek samorządu terytorialnego na pokrycie kosztów utrzymania dzieci 
umieszczonych w placówkach opiekuńczo-wychowawczych: plan dochodów i wydatków 
zwiększa o kwotę 70.000 zł.      
Wydatki:   
Rozdz.71012 - dotyczy utworzenia nowego paragrafu (3020) w celu dofinansowania kosztów 
kształcenia pracownika Wydziału Geodezji.  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji. 
Zapytała, czy są jeszcze pytania i uwagi do projektu uchwały. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujący się” – 2.  

Uchwała Nr LIII.318.2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2023 

została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Protokół głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 13. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady: 

• poinformowała, że petycja dotycząca budowy chodnika w Rydzewie również 
wpłynęła na jej ręce za pośrednictwem Gminy Miłki, która wg właściwości przekazała 
ją do Starosty Giżyckiego,  

• przypomniała o obowiązku złożenia do końca kwietnia oświadczeń majątkowych 
za rok 2022. 

Innych spraw nie zgłoszono.  

 
Ad. 14. Zamknięcie sesji.   

Wobec wyczerpania porządku obrad LIII sesji o godz. 15:37 Przewodnicząca Rady zamknęła 
obrady.   
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Rady Powiatu  

 

Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  


